
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 12. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 142
Ministeren bedes gøre rede for, hvorfor overslagene i de samlede udgifter til
et kommende udrejsecenter på Sjælsmark Kaserne har udviklet sig, som de
har, siden regeringen og dens embedsmænd begyndte at undersøge mulig-
hederne for et udrejsecenter på Sjælsmark Kaserne frem til det seneste over-
slag. I besvarelsen bedes ministeren medtage alle overslag givet i notater, mi-
nistersvar, osv.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie
Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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